

<<中国文化概论>>

图书基本信息

书名：<<中国文化概论>>

13位ISBN编号：9787562429746

10位ISBN编号：756242974X

出版时间：2003-9

出版时间：重庆大学

作者：周仪

页数：183

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<中国文化概论>>

内容概要

《求知高等学校英语专业系列教材：中国文化概论》主要针对我国英语专业学生对祖国传统文化不甚了了，或者即使了解一些但却不知道如何用英语表达的情况而编写，让学生既学习英语语言知识，又学习中国文化知识。

全书共7章，涉及中国历史、哲学与宗教、文学与艺术、科学技术、教育、传统习俗、旅游文化等方面。

《求知高等学校英语专业系列教材：中国文化概论》可作为英语专业学生的教材使用，也可供其他具有相当英语水平的学习者使用。

书籍目录

Chapter One Chinese History A Chronological Table of Chinese History A Summary of Chinese History Historical Classics

Chapter Two Philosophy and Religion Confucianism Taoism Buddhism Moism and Legalism Yi Jing(Book of Changes)

Chapter Three Literature and Art A Summary of Chinese Literature Six Arts and Four Treasures of the Studio in Ancient China Calligraphy and Painting Acrobatic Art, Martial Arts, Taiji Quan and Qigong Beijing Opera and Other Local Operas

Chapter Four Science and Technology Four Great Inventions Scientific and Technological Classics

Chapter Five Education Ancient Private School Present Educational System

Chapter Six Manners and Customs China's Tea Culture China's Wine Culture China's Culture of Food and Drink Traditional Festivals

Chapter Seven Tourism and Culture Culture in Tourism Tourist Resorts and Attractions Tourist Products and Souvenirs

Bibliography

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>